
 

 

 

 

 

 

Met deze nieuwsbrief brengen we u graag op de hoogte van het 
laatste nieuws van het CDA Hoogeveen. De maand december was een 
diverse maand voor de fractie: een nieuwe burgemeester werd 
voorgedragen, het coffeeshopbeleid stond op de raadsagenda en de 
Nota Armoedebestrijding passeerde de revue. In deze nieuwsbrief 
blikken we hierop terug.  

 

CDA is tegen de komst van coffeeshops in Hoogeveen 

Een petitie, een actie op sociale media – De CDA-fractie heeft duidelijk 
laten weten dat een coffeeshop volgens hen niet thuishoort in de 
gemeente Hoogeveen. Drugs komen de opvoeding van onze kinderen niet 
ten goede en hebben een negatieve invloed op onze samenleving. Tijdens 
de raadsvergadering van 21 december heeft raadslid Haaije Feenstra-Paas 
tijdens het debat over coffeeshopbeleid dit standpunt wederom 
uitgedragen. 

Feenstra-Paas vertelt: “In het collegeakkoord staan veel mooie woorden 
over het betrekken van inwoners, maar bij het coffeeshopbeleid geven 
VVD, PvdA, GemeenteBelangen, SP, D66 
en GroenLinks niet thuis. Ze drukken als 
buffels – zoals in de film Dances with 
Wolves – het coffeeshopbeleid door. Als 
CDA zijn wij faliekant tegen het voorstel 
om coffeeshops in Hoogeveen te openen. 
We maken ons zorgen over de veiligheid 
voor onze inwoners en over de gevolgen 
voor onze opgroeiende jeugd. Wij zullen 
daarom met amendementen – 
tekstwijzigingen – proberen om de 
negatieve gevolgen van dit voorstel 
zoveel mogelijk te beperken.” 

De besluitvorming over dit voorstel, inclusief moties en amendementen, 
vindt plaats op donderdag 18 januari. 
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U kunt nog steeds onze petitie tegen de komst van coffeeshops in 
Hoogeveen tekenen. Teken nu via www.geencoffeeshopinhoogeveen.nl  

 

CDA wil wachtlijsten van sociaal professional verkleinen 

Annette Jansen heeft tijdens de raadsvergadering van 21 december een 
motie ingediend over het verkleinen van wachtlijsten voor een bezoek van 
een ‘sociaal professional’. Een sociaal professional brengt een bezoek aan 
inwoners die moeite hebben om hun weg te vinden in de samenleving. 
Hulpvragen worden in beeld gebracht en er wordt samen met vrijwilligers 
en andere professionals gezocht naar passende oplossingen. Helaas is er 
echter te weinig capaciteit om gezinnen snel en laagdrempelig te helpen. 
Reden voor Annette Jansen om een motie hierover in te dienen.  

Annette Jansen vertelt: “Een sociaal professional past bij de armoede- en 
schuldenaanpak waar het CDA voor staat: laagdrempelig en proactief. Het 
is dan ook positief dat het college een pilot wil gaan doen met een ‘sociaal 
professional’. Tegelijkertijd zien we dat er nu een wachtlijst bestaat van een 
groep inwoners die al in beeld is en die ook geholpen kan worden. Om 
ervoor te zorgen dat de pilot een kans van slagen krijgt, heb ik daarom een 
motie ingediend om nog in 2024 middelen vrij te maken om de capaciteit 
van sociaal professionals te vergroten. Hiermee wil ik dat de huidige 
wachtlijsten voor de kadernota van 2025 – in juli 2024 – worden 
weggewerkt, zodat er in 2025 ruimte ontstaat om meer gezinnen snel en 
laagdrempelig te helpen.” 

De motie werd met 26 stemmen voor en 2 stemmen (FvD) tegen 
aangenomen.  

 

CDA blijft kritisch op invoering diftar bij afvalbeleid 

In de nieuwsbrief van november heeft u kunnen lezen dat het CDA het 
huidige afvalbeleid wil behouden. De 
uitgangspunten voor het afvalbeleid 
stond op de raadsagenda van 2 
november en 21 december. Met de 
gemaakte keuzes van de raad wordt er 
vervolgens nieuw afvalbeleid opgesteld. 
Het CDA stemde in met de 
uitgangspuntennotitie, maar blijft 
kritisch op de mogelijke invoering van 
gedifferentieerde tarieven (diftar).  

http://www.geencoffeeshopinhoogeveen.nl/


Raadslid Arnold de Weerd licht toe: “In de uitgangspuntennotitie blijkt dat 
de meerderheid van de raad de voorkeur geeft aan de invoering van diftar 
boven het solidariteitsprincipe. Dit vinden we als CDA jammer. Wij zijn  
namelijk bang dat grotere gezinnen die meer afval produceren 
onevenredig hard getroffen zullen worden in hun portemonnee bij de 
invoering van diftar. We hebben daarom het college opgeroepen om het 
solidariteitsprincipe bij de afvalinzameling te behouden. Mocht diftar wel 
terugkomen in het nieuwe afvalbeleid, dan zullen we ons ervoor hard 
maken dat gezinnen met een middeninkomen hierdoor niet onevenredig 
hard worden getroffen. ” 

 

CDA dient motie over tarieven 
buitensport mede in 

Tijdens de raadsvergadering van 21 
december heeft de CDA-fractie een 
motie mede-ingediend over de 
buitensporttarieven in 2024. Het college 
was voornemens om de veldhuur voor 
buitensporten vanaf januari te verhogen 
met 15.5%, terwijl de raad geen inzicht 
heeft in de tarieven. Het CDA vindt dit 
onwenselijk en diende daarom een 
motie hierover mede in. 

Raadslid Arnold de Weerd licht toe: 
“Momenteel loopt er een onderzoek naar 
de tarieven veldhuur in de gemeente Hoogeveen en vergelijkbare 
gemeenten, omdat de raad nu onvoldoende inzicht heeft in de tarieven. 
We vinden het daarom verstandig om de verhoging van de tarieven voor 
2024 niet in rekening te brengen. Dit zou ervoor zorgen dat de contributies 
verder zouden stijgen en buitensport minder toegankelijk wordt. In de 
motie hebben wij het college opgeroepen om voor het zomerreces te 
komen met een nieuwe en toekomstbestendige tariefstructuur. Deze 
tariefstructuur moet ertoe leiden dat zowel de raad als de 
sportverenigingen meer inzicht krijgt in de tarieven.” 

De motie is met 25 stemmen voor en 3 stemmen (CU en SGP) tegen 
aangenomen.  

 

 



CDA feliciteert Martijn Breukelman met voordracht als 
nieuwe burgemeester 

In een extra raadsvergadering op woensdag 20 december is Martijn 
Breukelman (CDA) voorgedragen als nieuwe burgemeester van de 
gemeente Hoogeveen. Breukelman was de afgelopen jaren raadslid, 
fractievoorzitter en wethouder in de gemeente Hardenberg. Namens de 
CDA-fractie van harte gefeliciteerd met uw voordracht! 

 

Minister Adema komt terug op voornemen: hertenkampen 
blijven bestaan 

In februari 2023 diende het CDA samen met Gemeentebelangen een 
motie in om hertenkampen, zoals het 
hertenkamp in de wijk Wolfsbos, te 
behouden. Aanleiding hiervoor was het 
besluit van minister van Landbouw, Piet 
Adema, om dam- en edelherten te 
verwijderen van de lijst van hobby- en 
huisdieren. Hierdoor zouden 
hertenkampen op termijn verdwijnen. Na 
protest van inwoners en politieke partijen 
is demissionair minister Adema echter 
teruggekomen van zijn voornemen. Er 
komt een permanente vrijstelling voor 
houders van dam- en edelherten, waarmee 
hertenkampen mogen blijven bestaan. De 
CDA-fractie is blij dat Adema van zijn voornemen is teruggekomen.  

 

CDA verrast maatschappelijke initiatieven met kerstattentie 

In aanloop naar de Kerstdagen heeft de 
CDA-fractie enkele maatschappelijke 
initiatieven verrast met een kerstattentie 
voor hun inzet voor de Hoogeveense 
samenleving. Zo bezochten delegaties 
van de CDA-fractie Pauline Otten van 
Bewonerswerkgroep Boekweitlaan en 
Arno Hoogeveen namens de Werkgroep 
Sport Hollandscheveld. De Werkgroep 
Sport Hollandscheveld – bestaande uit 
afgevaardigden van de sportverenigingen 
in Hollandscheveld – werkt samen aan 



een nieuwe visie voor sporthuisvesting om zo de binnen- en 
buitensportmogelijkheden in het dorp te verbeteren. De 
Bewonerswerkgroep Boekweitlaan heeft zich het afgelopen jaar ingezet 
voor de verkeersveiligheid op het traject Lomanlaan-Boekweitlaan-
Buizerdlaan. Beide prachtige initiatieven die op een positieve manier 
bijdragen aan onze samenleving! 

 

Fractie en bestuur CDA Hoogeveen nodigt u uit voor ALV en 
nieuwjaarsborrel 

Met Oud & Nieuw sluiten we het jaar 2023 af en kijken we vooruit naar wat 
het jaar 2024 brengen mag. In 2024 staat onder meer de verkiezingen voor 
het Europees Parlement op de agenda. Hiervoor organiseren de fractie en 
het bestuur van CDA Hoogeveen een Algemene Ledenvergadering en na 
afloop een nieuwjaarsborrel op maandag 15 januari. De officiële 
uitnodiging volgt. Laten we samen het glas heffen op 2024. De fractie en 
het bestuur kijken ernaar uit om u weer te zien en te spreken! 

 

Terugblik op 2023: Wat heeft het CDA weten te betekenen?  

Nu de raad met kerstreces is en we het jaar 2023 met een knal afsluiten is 
het een goed moment om terug te blikken op het afgelopen jaar: wat 
heeft het CDA kunnen betekenen voor onze inwoners? We maakten de 
balans op en maakten een kleine selectie van de resultaten in 2023.  

Zo werd in november het aangepaste 
traject Lomanlaan-Boekweitlaan-
Buizerdlaan geopend. De 
verkeersveiligheid van het traject was 
jarenlang een doorn in het oog van 
buurtbewoners: kinderen en 
mindervaliden konden niet veilig de 
weg oversteken naar het 
winkelcentrum en de scholen en er 
vonden regelmatig ongelukken plaats. 
Dankzij de inzet van de 
Bewonerswerkgroep Boekweitlaan en 
het CDA werd de verkeersveiligheid 
flink verbeterd met onder meer drempels en oversteekplaatsen. Zo werd in 
2023 een belangrijk speerpunt van het CDA gerealiseerd: een veilige 
Boekweitlaan.  

 



Daar bleef het niet bij. In 2023 werd er 
vervolg gegeven aan twee belangrijke 
prioriteiten van het CDA: 
Armoedebestrijding en ouderenbeleid. 
Het college kwam met een ambitieuze 
aanpak om armoede te bestrijden met de 
Nota Armoedebestrijding en afgelopen 
oktober werd er bijeenkomst 
georganiseerd in de Tamboer met de titel 
‘Senioren aan zet’. Senioren en 
vertegenwoordigers van senioren werden 
uitgenodigd om mee te denken over 
seniorenbeleid: hoe seniorvriendelijk is 
onze gemeente? Hiermee worden de 
eerste stappen naar een ‘seniorvriendelijke gemeente’ gezet.  

Verder stonden in 2023 de winkeltijden weer ter discussie. Het college 
wilde in de nieuwe winkeltijdenverordening een algemene vrijstelling 
verlenen voor alle feestdagen, waarmee winkels ook op Eerste Kerstdag en 
Eerste Paasdag open zouden mogen. Het CDA vindt het belangrijk dat er 
momenten zijn van rust, ontmoeting en zingeving en heeft daarom met 
succes een amendement ingediend om de winkels op Eerste Kerstdag en 
Eerste Paasdag gesloten te houden. Op deze manier hebben we bijdragen 
aan een samenleving waar oog is voor ontspanning en zingeving.  

Tot slot hebben we resultaten geboekt op het gebied van een duurzame 
samenleving. Dankzij twee aangenomen moties van het CDA wordt 
duurzaamheid onder burgers en ondernemers gestimuleerd met pilots. De 
gemeente Hoogeveen doet onder meer mee aan een provinciale pilot, 
waarin windmolens met een as-hoogte van 25 meter mogen worden 
geplaatst op erven in het buitengebied. Daarnaast gaat de gemeente een 
eigen pilot starten met kabelgoottegels. Met de kabelgoottegel wordt het 
veilig opladen van een elektrische auto op de openbare weg mogelijk. 

Een veilige Boekweitlaan, een seniorenconferentie, een ambitieuze 
armoedeaanpak – het is een greep uit de kleine en grote resultaten die de 
CDA-fractie afgelopen jaar heeft weten te boeken. Ook in het aankomende 
jaar blijven we aan de slag gaan voor een veilig Hoogeveen waarin oog is 
voor elkaar.   

De CDA-fractie wenst u en jou een gelukkig, gezond en voorspoedig 2024, 
waarin we samen werken aan onze prachtige gemeente! 

 

 

 


